
Styrelsemöte Silvbergs Fritidsförening 

 
Måndag 9 juni 2025 kl.- 18.00 – Romme Stugby 

Närvarande: Calle, Jerry, Per-Åke, Jakob, Christer, Åsa och Solveig 
 
1. Öppnande  

Calle hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
2. Föregående möte 15 maj (synpunkter på protkollet) (se bilaga)  

Mötet gick igenom föregående mötesprotokoll och det som inte var klargjort där var 

uppföljningsmötet med styrelsen för engelska parken för utvärdering som inte hade 

blivit gjort.  

Nytt datum för funktionärsgrillningen hade heller inte utsetts. Se nytt datum under 

punkt 13. 

Nattvandringen 27 o 28 juni i Säter är inte klart med funktionärer . Det fattas 1 på 

fredagen och 5 på lördag. På fredag är det Åsa, Johnny, Christer (kassör), Christer 

(medlem) & Jerry som anmält sig. På lördag är Solveig anmäld samt har Calle och Bengt 

tillkommit som funktionärer. Alltså behövs 3 till på lördag. 

Skenstafestivalen vill använda vår mark vid gym- och boulebana. Calle har haft möte 

med arrangören och att de får använda marken om de återställer skador. Gemensam 

besiktning (Calle) före (onsdag 18.00) och efter festivalen (fredag 18.00) och vid ev. 

skada på t.ex. boulebana ska instruktion ges hur den ska återställas. 

Handikappanpassning vid Boulebanan har inte gjorts än. Roland och Jerry ska kika på 

detta. 
 
3. Ekonomisk rapport  

Christer delade ut en ekonomisk rapport som visade att vi höll budgeten ganska bra. 

Budget 2025 intäkter 90 500 kr, Utfall 2025 05 30 intäkter 76 080 kr, deltagarantalet på 

Ulven runt blev mindre än räknat med vilket har påverkat negativt. 

Rörelsens kostnader på Budget var –90 500 och utfallet var –74 761 kr.  

På bankkontot den 30/5 fanns 44 302 kr  
 
4. Antal medlemmar 96 st 
 

Rapporter 



 
5. Rapport – HittaUt (flytt av checkpoints)  

Calle och Solveig får epost skickat till sig från Hitta Ut Säter. De uppger att det redan nu 

är mer än 700 deltagare vilket är positivt. Två av våra kontroller i Skenshyttan blev 

flyttade efter kartans tryckning vilket var olyckligt att det inte uppmärksammades 

tidigare. Kontrollerna är i alla fall korrigerade i appen. 

Orienteringsklubben Säter erbjuder en nybörjarkurs för vuxna på onsdagar mellan 

18.00-19.30 i höst vilket vi vill lägga ut på hemsidan ifall intresse finns hos våra 

medlemmar (Isak). (27/8, 3/9, 10/9 och 17/9) 
 
6. Rapport – Hjärtstartare (placering vid Bygdegården)  

Calle och Per-Åke har haft möte med Bygdegårdens styrelse för att höra om intresse 

fanns att vi satte upp hjärtstartaren där. De var mycket positiva till det och skulle sättas 

upp typ mellan rampen och nödutgången där el var framdragen. Calle redogjorde vilka 

kostnader vi haft för att få den. Bygdegården skulle stå för elen och dela kostnaden med 

oss vid batteribyte. De ville bjuda in till en ny kurs för HLR/hjärtstartare då de kände en 

ledare i Säter som kunde hålla kursen. Möjlighet finns då för intilliggande 

föreningar/enskilda att gå kursen. 

Bygdegårdsföreningen var för övrigt positivt inställda till samarbete med oss.  
 
7. Rapport - Bastuflotten – bokning – basturegler  

Bastubokningen verkar fungera bra genom hemsidan. Det gäller bara att kolla upp så att 

de betalar. 

Jerry och Roland (Rolle) har skrivit ihop basturegler. Vid genomgång av dem var i stort 

sett alla nöjda även om diskussion kom på några punkter. Punkterna om doftoljor och 

björkris skulle tas bort. Ordningsreglerna skulle även visas vid bokningen på hemsid an 

(ISAK). Diskussion även om det var för mycket text och förslag om det skulle delas upp i 

olika sidor men det beslutades att vi skulle testa som det var nu och utvärdera senare.  

Jerry skulle göra en ny QR-kod för bastubetalning att sätta på bastun för den som satt 

där nu visade text om aktivitet och därmed svårt för Christer att veta att det var 

betalning för bastun. 
 
8. Rapport - Vandringsleder – snitsling/röjning av våra 4 leder  

Alla leder är klara och uppröjda. Röjning av gräs bör ske om 1-2 veckor. Vi har fått 50 st 

nya slipsar gratis från Roger fd.Vandringsförbundet. Företaget som tillverkat dem har 

gått i konkurs men Roger hittade dessa som låg kvar.  

Åsa hade träffat några ifrån Friluftsfrämjandet Säter  som rekade Kalkbergsvägen inför 

kommande vandring. De förmedlade att de hade svårt att hitta Kalkbergsvägen då de 



gick medsols (direkt från bygdegården efter stora vägen till Kalkbergsvägen). Vi 

behöver sätta upp snitslar där, kanske sätta upp någon käpp. Åsa skulle titta på detta. 
 

Beslutspunkter 
 
9. Målning av Bakvärket  

Jerry, Calle och Per-Åke har idag 8/6 träffat konstnären Tuva från Säter. Hon hade med 

sig olika förslag (bilder) men bara ett av dem kunde tänkas. Vi utgick ifrån ett foto P-Å 

tagit i bygdegården på en tavla som skulle kunna användas som grund eller att hon tog 

ett foto ifrån gymplatån över sjön och utveckla det med lite älvor i dimma, gruvlave, 

bergen, sjön. Jerry och Calle skulle träffa kulturförvaltningen på onsdag för att 

undersöka om vi kunde få bidrag för konstverket för det kommer att bli en kostnad. P-Å 

har redan fixat färg åt Tuva som hon fått. P-Å tar kontakt med henne om våra tankar på 

bild.  
 
10. Sommarprogram med aktiviteter (vem gör vad och när) (se handlingsplan 2025) 
 
- Utegymmet/yoga regelbunden ledarledd träning  

Jerry kommer att hålla i gymträningen fr o m v. 25 till v. 32 (utom v.26 och 27 då han 

har sommarjobbare att ansvara för. Jerry fixar ersättare). Det blir utegym tisdagar kl. 

15-17 med efterföljande bastu mellan 16-18 för de som vill. Ta med eget fika/dryck. 

Per-Åke och Roland ansvarar för att tända och sköta bastun. Kostnad 30:- för medlem 

och 50:- för icke medlem. Betala genom QR-kod på bastun. Isak lägger ut detta på 

hemsidan snarast. 
 
- Bastukvällar för medlemmar (se ovan) 
 
- Vandringsleder – fastställande av datum för vandring  

Vi börjar v. 28 med samling 9.45 och start kl. 10.00  

10/7 Lilla byrundan, ansvarig Åsa. Start vid bygdegården. 

17/7 Skarpens väg, ansvarig Calle. Start vid Sandviks soptunnor, P-ficka. 

24/7 Kalkbergsvägen, ansvarig Åsa. Start vid bygdegården. 

31/7 Stationsvägen, ansvarig Calle. Start vid bygdegården. 

Alla tar med eget fika och sittunderlag, kläder efter väder. 

Isak lägger ut på hemsidan. 
 
- Boule – inbjudan till regelbundet spel/anvisningar skötsel 



Boulen har startat och sker på måndagar kl 14.00. Christer för närvarolista.  
 
- HittaUt – inbjudan till cykelkvällar till kontroller  

Calle och Jakob har kollat kartan och föreslår 4:a olika turer på torsdagar kl. 18.00 med 

samling och start från Engelska parken i Grängshammar den 7/8. Den 14/8 med 

samling och start vid Östra Silvbergs gruva. Den 21/8 med samling vid Skenshyttans 

bygdegård. Den 28/8 med start vid Ulvshyttans IP. Alla tar med eget fika/dryck. 

Styrelsen föreslår att längderna på turerna bör kollas upp så folk vet hur långt de ska 

cykla. Calle/Jakob 
 
- Eventuellt övriga aktiviteter under sommaren 

Om ledare kan hittas, kan tisdagarnas gym/bastu utökas med stavgång som 

komplement. 
 
11. Erbjudande 10´ – pilotprojekt Rekrytera ledare 65+ (Korpen) (se bilaga)  

Styrelsen beslutar att ingå i projektet för att rekrytera ledare. Calle blir ansvarig för 

projektgruppen där Jerry och Solveig ingår. Om vi genomför projektet kommer 

föreningen att få 10 000 kr nästa år. Viktigt att vi gör detta och förhoppningsvis hittar 

fler ledare för framtida aktiviteter. 
 
12. Bidragsansökan RF-SISU Dalarna stöd till 65+  

Calle läser upp vad vi inte kan söka till men det vi ska söka bidrag till är;  

Dynlåda, yogamattor, stavar (5 st), gummiband, ledartröjor, (hopprep? Vi har redan 

några som sitter på klätterställningen), utedusch vid bastun samt vält till boulebanan i 

första hand. 
 
13. Funktionärs träff efter Ulven Runt - när och hur gör vi det? 

Då dagarna går och aktiviteterna drar igång så insåg vi att grillkvällen skulle göras i 

närtid och beslutade att ha denna funktionärsträff/grillkväll nu på söndag 15/6 kl. 

18.00 vid utegymmet. Den som vill kan basta också. Fredrik från ICA Sellnäs samt John 

och Daniel från stugbyn ska inbjudas också som tack för sponsringen. Calle/Jerry 
 

Diskussion 
Styrelsen har redan gått igenom det mesta av nedanstående. 
 

- hur ska/kan vi tillfråga (få nya) aktivitetsledare/arvodering  



Se ovanstående projekt om 65+ 
 
- hur inbjuder vi medlemmar till våra aktiviteter  

Idag genom hemsidan, Facebook och Instagram.  
 
- hemsidan/sociala medier/välkomstbrev (typ Säterbygdens OK)  

Styrelsen bordlägger det här med ett välkomstbrev till senare. 

- ska vi ha klubbkläder? Vad saknar vi för material i övrigt?  

En klubb T-shirt vore trevligt att ha samt ledartröjor. Calle visade förslag på T-shirt han 

fått på Seniorkollot. Frågan får tas upp igen efter att alla får tänka till.  
 
- Bygdegårdsföreningen efterfrågar samverkan av aktiviteter  

De är positiva till att veta vad vi har för aktiviteter och vice versa.  
 
14. Övriga frågor (anmäl gärna i förväg) 

Förråd behövs till våra grejer. Jerry har dem nu i gamla huset hos sig som han håller på 

att riva. Jerry kolla med stugbyn om vi kan ha en av de små campingstugorna på 

baksidan som förråd så länge. I andra hand kolla med Bo Liu om förvaring kan ske på 

Ulvshyttans herrgård. 

De fönster som vi en gång köpte/fick sponsrade för att sätta in i Bygdegården står och 

tar plats hos Jerry. Jerry har haft frågan hos Bygdegården igen om de ville köpa dem 

men då de inte vet om de får pengar från Boverket så vågar de inte ta beslut om det.  Vi 

kommer istället att sälja dem. Jerry lägger ut annons. 
 
15. Nästa styrelsemöte – avslutning  

Den 8/9 är det redan inbokat ett möte tillsammans med RF-SISU så mötet beslutar att vi 

avvaktar och kallar in till nytt möte om behov uppstår innan dess. 

Calle tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Vid datorn,     

Solveig Bodare 


